
ПРОТОКОЛ №38 

засідання постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

 

17 березня 2017 року         

 10.00 

Місце проведення: зелена зала. 

Всього: 6 членів комісії. 

Присутні: Л.Герасимчук, О.Василишин, С.Воронецький, О.Гунько, С.Паламарчук, 

О.Сидорук. 

Запрошені: М.Кривак – секретар міської ради, В.Гончарук – заступник міського голови, 

Ю.Сабій – керуючий справами виконавчого комітету, С.Ямчук – начальник фінансового 

управління, Р.Миколаїв – директор департаменту освіти та науки, представники 

профспілкових організацій професійно-технічних закладів. 

Головує: Л.Герасимчук – голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про розгляд пропозицій комісій до проекту рішення «Про внесення змін до бюджету 

міста Хмельницького на 2017 рік». 

2. Про розгляд питання щодо можливості збільшення премії за престижність на 5% для 

викладачів професійно-технічних навчальних закладів. 

3. Різне. 

1. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голову комісії 

 

Пропоную розглянути пропозиції комісій до проекту рішення «Про 

внесення змін до бюджету міста Хмельницького на 2017 рік». 
 

ВИСТУПИЛИ:  

С.Ямчук На попередньому засіданні комісії була пропозиція до проекту рішення, а 

саме здійснити перерозподіл призначень управління економіки: 

- зменшити призначення загального фонду по КПКВ 7318600 «Інші 

видатки» в сумі 120683,10 грн., передбачені на реалізацію програми 

фінансової підтримки комунальної установи Хмельницької міської 

ради «Агенція розвитку міста» на 2017-2018 роки; 

- збільшити призначення спеціального фонду за КПКВ 7318800 «Інші 

субвенції» в сумі 120683,10 грн. -  надання субвенції обласному 

бюджету на реалізацію заявки виконавчого комітету Хмельницької 

міської ради, яка визнана однією з переможців конкурсного відбору 

заявок на придбання обладнання для створення робочих місць на 

умовах  співфінансуванняв рамках реалізації проекту міжнародної 

технічної допомоги Європейського Союзу «Створення сучасної 

моделі управління регіональним розвитком ринку праці в 

Хмельницькій області». 

 

В обговорені питання прийняли участь депутати Л.Герасимчук, О.Василишин, С.Воронецький, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

Ставлю на голосування пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За – 6, проти – 0, утрим. – 0, не голосували – 0. 

С.Ямчук На комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та 

інформації було запропоновано здійснити перерозподіл призначень 

департаменту освіти і науки: 

- зменшити призначення по КПКВ 1011010 «Дошкільна освіта» в сумі 

7 165 258,00 грн. та по КПКВ 1011020 «Надання загальної середньої 

освіти загальноосвітніми навчальними закладами» в сумі 6 374 490,00 



грн.,  передбачені на реалізацію інвестиційного проекту «Підвищення 

енергетичної ефективності закладів бюджетної сфери 

м.Хмельницького» в ДНЗ №26, №29, №54,ЗОШ №14 та ЗОШ № 15; 

- збільшити призначення по КПКВ 1017410 «Заходи з 

енергозбереження» в сумі 13 539 748,00 грн. на капітальний ремонт, 

«Підвищення енергетичної ефективності закладів бюджетної сфери 

міста Хмельницького» для ДНЗ №26, 29, 54, ЗОШ №14, №15. 

В обговорені питання прийняли участь депутати Л.Герасимчук, О.Василишин, С.Воронецький, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

Ставлю на голосування пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За – 6, проти – 0, утрим. – 0, не голосували – 0. 

СЛУХАЛИ:  

О.Сидорука Пропоную пункт 4.3 додатку 1 проекту рішення «Про створення 

комунальної установи Хмельницької міської ради «Агенція розвитку 

міста» та затвердження Програми фінансової підтримки комунальної 

установи Хмельницької міської ради «Агенція розвитку міста» на 2017-

2018 роки» доповнити словами: «на основі проведення відкритого 

конкурсу». 

В обговорені питання прийняли участь депутати Л.Герасимчук, О.Василишин, С.Воронецький, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

Ставлю на голосування пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За – 6, проти – 0, утрим. – 0, не голосували – 0. 

2. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голову комісії 

 

Пропоную розглянути питання щодо можливості збільшення премії за 

престижність на 5% для викладачів професійно-технічних навчальних 

закладів. На попередньому засіданні комісії при розгляді проекту рішення 

«Про внесення змін до бюджету міста Хмельницького на 2017 рік» було 

протокольно доручено департаменту науки та освіти підготувати 

інформацію щодо суми коштів, яка необхідна для збільшення премії за 

престижність на 5% для викладачів професійно-технічних навчальних 

закладів, а також заслухати представників ПТНЗ. Пропоную надати слово 

директору департаменту освіти та науки Р.Миколаїву. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Р.Миколаїв 

 

Додаткова потреба коштів, яка необхідна для збільшення надбавки за 

престижність праці на 5% для викладачів професійно-технічних 

навчальних закладів в місяць становить 107,5 тис.грн., тобто річна 

потреба 1290 тис.грн. 

 

О.Сидорук На мою думку, слід підвищити заробітну плату працівникам ПТНЗ на 2 

тарифних розряди, як і працівникам шкільних, дошкільних і позашкільних 

закладів, якщо немає фінансової можливості підвищити заробітну плату, 

то пропоную виділити з бюджету кошти для збільшення премії за 

престижність на 5 %. 

 

С.Ямчук Річна потреба в коштах у 2017 році на оплату послуг з підготовки 

кваліфікованих робітників в ПТНЗ, що розташовані на території міста, 

становить 90,4 млн.грн. З міського бюджету на 2017 рік було передбачено 

виділення 42,7 млн.грн., обсяг освітньої субвенції, виділений з державного 

бюджету для м.Хмельницького, становить 24,5 млн.грн. Тобто, щоб 



утримувати ПТНЗ і не допустити заборгованості по заробітній платі до 

кінця року необхідно ще 23,2 млн.грн. З вересня цього року, на вимогу 

постанови КМУ №974, необхідно також підвищити заробітну плату 

викладачам ПТНЗ на 2 тарифних розряди, а це ще додатково 2,5 млн.грн. 

Отже, необхідно з бюджету міста на ПТНЗ ще виділити 25,7 млн.грн. При 

цьому до кінця року буде необхідність додаткового фінансування інших 

об’єктів на суму близько 40 млн.грн., в зв’язку з коригуванням проектно-

кошторисної документації. В дохідну частину бюджету закладено 

поворотну фінансову допомогу, у разі неможливості її повернення це ще 

27 млн.грн. Треба розуміти, що до кінця року необхідно буде 80-

90 млн.грн. на першочергові заходи. Перед професійно-технічними 

навчальними закладами слід ставити вимоги про передачу їх в комунальну 

власність міста; про збільшення за власний рахунок спеціального фонду, 

наприклад, за рахунок оплати виробничої практики. 

 

О.Сидорук Пропоную звернутись до обласної ради з проханням щодо виділення 

частини коштів для фінансування професійно-технічних навчальних 

закладів. 

М.Кривак Основною проблемою є те, що ПТНЗ не передані в комунальну власність 

міста, тому ми не можемо на них вплинути, а лише фінансуємо їх. 

 

Р.Миколаїв Департамент освіти та науки не може провести атестацію працівників 

ПТНЗ, проконтролювати якість надання освітніх послуг, запровадити 

електронний щоденник у закладах. Навіть на запит про надання 

інформації щодо стадії, на якій знаходиться оформлення документів про 

передачу в комунальну власність міста зазначених закладів, нам надійшла 

відповідь, що заклади підпорядковані області, тому не зобов’язані 

надавати таку інформацію. 

 

С.Ямчук Директорам ПТНЗ була надана покрокова інструкція для оформлення 

документів щодо передачі в комунальну власність міста майна та земель 

цих закладів. Якщо необхідні кошти для їх оформлення ми готові 

виділити, проте керівники ПТНЗ не зацікавлені у цьому. 

 

Представники 

профспілкових 

первинних 

організацій ПТНЗ 

Просимо підвищити посадові оклади для педагогічних працівників ПТНЗ, 

як і для всіх педагогічних працівників освітніх установ м.Хмельницького, 

збільшити розмір надбавки за престижність праці. Ми, як представники 

працівників ПТНЗ, обурені низьким рівнем оплати праці, вважаємо, що це 

дискримінує нас, порівняно з іншими педагогами. 

 

Л.Герасимчук Ви можете ініціювати перед вашим керівництвом процес передачі ПТНЗ в 

комунальну власність міста, безпосередньо вплинути на свого керівника. 

Також ви повинні зрозуміти, що з бюджету міста виділена досить значна 

сума коштів, хоча 70% учнів ПТНЗ – це жителі області. 

Пропоную доручити департаменту освіти та науки до 06.04.2017 

організувати засідання круглого столу з питання фінансування та 

утримання професійно-технічних навчальних закладів за участю депутатів 

міської ради, фінансового управління, департаменту освіти та науки 

Хмельницької ОДА, керівників ПТНЗ, голів професійних первинних 

організацій ПТНЗ, громадських організацій, ЗМІ. 

 

В обговорені питання прийняли участь депутати Л.Герасимчук, О.Василишин, С.Воронецький, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 



Л.Герасимчук – 

голова комісії 

Ставлю на голосування протокольні доручення. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

За – 6, проти – 0, утрим. – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 1. Доручити фінансовому управлінню підготувати звернення до обласної 

ради з проханням щодо виділення частини коштів для фінансування 

професійно-технічних навчальних закладів, розташованих на території 

м.Хмельницького. 

2. Доручити департаменту освіти та науки до 06.04.2017 організувати 

засідання круглого столу з питання фінансування та утримання 

професійно-технічних навчальних закладів за участю депутатів міської 

ради, фінансового управління, департаменту освіти та науки 

Хмельницької ОДА, керівників ПТНЗ, голів професійних первинних 

організацій ПТНЗ, громадських організацій, ЗМІ. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голову комісії 

 

На розгляд комісії надійшло звернення від керуючого справами 

виконавчого комітету щодо спрямування коштів бюджету розвитку на 

придбання техніки та обладнання для виконавчого комітету, пропоную 

надати слово Ю.Сабій, немає заперечень? (Немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

Ю.Сабій – 

керуючий 

справами 

виконавчого 

комітету 

 

Для підключення управління адміністративних послуг до Єдиного 

державного демографічного реєстру для оформлення та видачі паспортних 

документів та для впровадження електронного документообігу прошу 

погодити перерозподіл коштів бюджету розвитку, а саме виділити кошти 

на придбання обладнання для підключення до ЄДДР – 123336 грн. та 

мережевого екрану в комплекті з програмним забезпеченням – 

210000 грн., придбання комплекту обладнання системи конференцзв’язку 

відтермінувати. 

 

В обговорені питання прийняли участь Л.Герасимчук, О.Василишин, С.Воронецький, О.Гунько, 

С.Паламарчук. 

Л.Герасимчук  Чи є запитання, зауваження в членів комісії? (Немає). 

Тоді пропоную погодити перерозподіл коштів бюджету розвитку, а саме 

виділити кошти на придбання обладнання для підключення до ЄДДР – 

123336 грн. та мережевого екрану в комплекті з програмним 

забезпеченням – 210000 грн., придбання комплекту обладнання системи 

конференцзв’язку відтермінувати. 

Немає заперечень щодо даної пропозиції? (Немає). 

Ставлю на голосування пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

за – 5, проти – 0, утр. – 0, не голос. – 1. 

Пропозиція підтримана. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити перерозподіл коштів бюджету розвитку, а саме виділити кошти 

на придбання обладнання для підключення до ЄДДР – 123336 грн. та 

мережевого екрану в комплекті з програмним забезпеченням – 

210000 грн., придбання комплекту обладнання системи конференцзв’язку 

відтермінувати. 

 

 

Голова комісії          Л.Герасимчук 

 

 

Секретар комісії         С.Воронецький 


